
 

 

 

Helsingborgstads skolors ledningsgrupp 
Tisdagen den 7 feb 2023, 12.00–16.00 
Plats: Jupiter 

 

 
 

 

Östra allén 16 ∙ Postadress 251 89 Helsingborg ∙ 042-10 50 00 ∙ helsingborg.se 

Skol - och fritidsförvaltningen 
 

2023-02-07 

 

 

  

 

Deltagare LG: Tony Mufic, Agneta Gullstrand, Maria Boman Hansson, Peter Abrahamsson, 
Thomas Karlegatt, Eva Koltai Arthursson, Susanne Fras, Karin Gerken, Mats Nilsson, Matz 
Ingvarsson, Cecilia Wickenberg Rosengren, Lolitha Nilsson, Lila Ericsson, Thomas Karlegatt.  
 
Frånvarande:  
 
Mötesanteckningar 

Beslut 

Inga beslutspunkter 
 
Information 
 
1. Incheckning 

2. Återkoppling från styrgrupp och verksamhetsmöten 
Styrgrupp:  

• VOF håller på att utreda måltidsalternativ och SFF deltar i detta arbete. 
• Politikerbesök under våren av ordförande och utbildningsdirektör är planerade. 
• Mål och ekonomi inför 2024, process påbörjad. 
• Remissvar, förslaget att förstatliga skolan.  

 
Återkoppling från Elevcentrerat 19 januari: 

• Fokus låg på stadens nya målbild och inriktning för det nya styret. Bra diskussioner i 
grupperna kring målbilden. Även info om nya grafiska profilen. 

  
Övriga möten: 

• Agneta deltagit i möte med civilsamhällets organisationer. 
• Två besök från Danmark på ingång för att lära sig om vår skolmat. 
• Lolitha och Agneta på möte med familjecentralerna. 
 

3. Nuläge implementering Helsingborgsmodellen mot kränkande behandling 
Föredragande: Susanne Enhörning 
 
Susanne beskriver läget i arbetet med att implementera nytt arbetssätt mot kränkande 
behandling. Några pilotskolor har under hösten testat det nya systemstödet och nu pågår ett 
brett införande i grundskolan (samtidigt som utvidgning till förskola och gymnasium 
planeras, likaså ISH). Flera utbildningar har genomförts och intranätet uppdaterats. Support 
kommer att flyttas till PC så småningom. Statistik och handlingsoffentlighet är frågor som 
jobbas vidare med. Utvärdering av projektets arbetssätt ska genomföras.  
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4. Gruppdiskussion - Hur ska vi tänka kring VP uppdragen framöver?  
Som input till arbetet med nästa verksamhetsplan behöver vi fundera på om VP-uppdragen 
behöver förändras. Behöver de bli spetsigare, slås ihop, ändra ansvarsfördelning, utgå, kopplas 
närmare KF uppdrag?  
 
Frågorna diskuterades gruppvis och återkopplades sedan till storgrupp 
 

5. Nästa steg avseende fullmäktigeuppdragen   
Nästa steg i uppdrag om högpresterande elever är att involvera rektorer i 
nulägesbeskrivning. Planering pågår. 
 
Nästa steg i uppdrag om yrkesprogram: planering pågår hur uppdraget ska tas om hand.  
 

6. Kort, kort 
 
Information om beslut avseende Skolinspektionens granskning och tillsyn samt 
planerade åtgärder (Verksamhetscheferna) 
Verksamhetscheferna gör en genomgång av läget inom respektive granskning/tillsyn. De 
enheter som berörs är Påarps och Västra Bergas grundsärskola, Olympia gymnasium, 
Synkopen, Drottninghög, Opalens förskola samt tidigare Rydebäck, Annero och Råå. 
 
Visuell identitet (Maria B H) 
Den nya visuella identiteten har fått spridning och mestadels tagits emot positivt. Nya mallar 
kan hämtas på vm.helsingborg.se. Arbete pågår för att omsätta till Helsingborgs stads 
skolors behov. 
 
Den visuella identiteten har accentuerat behovet av ett omtag kring varumärket 
Helsingborgs stads skolor. Vi behöver inte göra det lika grundligt nu som inför Viljeboken 
men ledningsgruppen behöver arbeta med detta. Maria återkommer med förslag till hur vi 
går vidare  

 
Dagsläge introduktionsresan (Karin G) 
I januari började 65 nya medarbetare som vi köpt introduktionsresa-biljett till. 13 (20%) har 
startats upp i Hbg learns...  
 
Det har framkommit vissa inkörningsproblem med introduktionsresan där åtkomsten till 
Hbg Learns blivit en tröskel. HR och PC funderar på lösningar.   

 

7. Summering och utcheckning 


